
Referat af møde den 27. august i Rimsøhuset.

Deltagere: Kim, Bodil, Trine, Søs, Elsemarie, Jette samt Niels Mulvad og Gunnar (revisor).

Gunnar har været meget involveret i projektet ”Vigør” i Grenaa og har en del erfaring med 
foreninger samt et godt samarbejde med Andelskassen i Grenaa, m.v.
Andelskassen kan være mere tilbøjelig til at støtte op om lokale projekter.

Hvad er det kommunen gerne vil have i forbindelse med et køb:

Tydelighed – hvad er det vi vil.
Realistisk budget.
Vi er en overset målgruppe.
Stille lokaler til rådighed for foreninger.

Selskabsformer:
Andelsselskab
Selvejende institution
Iværksætterselskab

Hvis vi laver Bed & breakfast skal vi være opmærksomme på at vi skal momsregistreres og der
skal betales skat.

Hvordan er det med fondstilskud til selskaber?

Gjerrild Vandrerhjem er kommunalt.

Iværksætterselskab er muligvis den bedste løsning, Gunnar undersøger muligheder, taler med 
Andelskassen og laver et oplæg til stormødet.

Det kan muligvis være en fordel med en hovedforening hvor mindre foreninger, klubber (f.eks.
musik, vævere) lejer sig ind.

Kim sørger for en dagsorden til mødet.
Vil I støtte op – kan I støtte op?

Fredag d. 9. september kl. 14.00 er der møde med kommunen.

Jette sørger for kaffe, øl, kage til den 31. august.

Der talt om mange forskellige ting og jeg har sandsynligvis ikke fået alt med.


